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Dr. Katona Béla
az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mi indokolja az MgSzH azon rendelkezését, amely többszörösére emelte a
marhalevél igazolólap illetve a szarvasmarha-útlevél kiváltási árát? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Képviselői fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám .
A Mezőgazdasági és Szakigazgatási Hivatal az eddig 300 Ft-ba kerül ő

belföldi marhalevél igazolólap (1926 sz .) illetve az eddig 470 Ft-ba kerül ő
szarvasmarha-útlevél (1928 sz .) kiváltási árát egységesen 1500 Ft-ra emelte .
Ezzel az MgSzH méltánytalanul nagy anyagi terhet rakott az elmúlt évekbe n
amúgy is sok gonddal-bajjal sújtott állattartókra .

Kérdezem Miniszter urat : mi indokolja az MgSzH azon rendelkezését, amely
többszörösére emelte a marhalevél igazolólap illetve a szarvasmarha-útlevé l
kiváltási árát ?

Várom válaszát !

Budapest, 2010 . május 10.
Balogh ,`József
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